
 

Protokół nr XVIII/2025 

z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 24 kwietnia 2025 r. 

                                                                                                                                                           

Część I. 

1. Sprawy proceduralne: 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:30, zakończono o godz. 18:38.     

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój.  

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju – Pan Sebastian 

Łukasiewicz. Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Radnych, mieszkańców, zaproszonych 

gości oraz wszystkich pozostałych przybyłych na sesję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził quorum niezbędne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Na sali obrad obecnych 15 radnych; nieobecni: brak.  

Ogłoszony porządek obrad:   

1. Pytania do Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Lądek-Zdrój. 

2. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2025 r.;  

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lądek-Zdrój;  

c) o zmianie uchwały nr XVII/83/2025 Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 27.03.2025 r.  

w sprawie zmiany uchwały nr XLI/273/2021 z dnia 28.10.2021 r. w sprawie opłaty targowej; 

d) w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

za rok od domku letniskowego lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe; 

e) o zmianie uchwały w sprawie gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność 

Gminy Lądek-Zdrój; 

f) o zmianie uchwały w sprawie wprowadzenia programu Mieszkanie za remont; 

g) w sprawie wniesienia wkładu finansowego do Lądeckich Usług Komunalnych Sp. z o.o.; 

h) w sprawie zmiany uchwały nr XVII/89/2025 Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 27 marca 

2025 roku w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w mieszkaniach wspomaganych; 

i) w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia; 

j) w sprawie zajęcia stanowiska w zakresie opracowanego przez Państwowe Gospodarstwo 

Wody Polskie „Programu redukcji ryzyka powodziowego w zlewni Nysy Kłodzkiej”.  

3. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

4. Informacja o zimowym utrzymaniu dróg i plan na okres letni.  

5. Sprawozdanie ze współpracy Gminy Lądek-Zdrój z organizacjami pozarządowymi.  

6. Przygotowanie Gminy Lądek-Zdrój do letniego sezonu turystycznego.  

7. Oświadczenia, wnioski radnych. 



8. Zamknięcie obrad.                                                                                       

                                                                                                    

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że wpłynęły trzy wnioski o zmianę porządku 

obrad.  

Przewodniczący Rady przedstawił wniosek o zmianę porządku obrad poprzez dodanie w cz. II 

pkt 2 w bloku uchwał podpunktu k) projekt uchwały w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego 

budowy kompleksowego systemu ochrony przeciwpowodziowej. 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 15 

głosów „za” - jednogłośnie. Porządek obrad został zmieniony.  

 

Przewodniczący przedstawił kolejny wniosek o zmianę porządku obrad poprzez dodanie w cz. 

II pkt 2 w bloku uchwał podpunktu l) w przedmiocie przyjęcia przez Radę Miejską Lądka 

Zdroju rezolucji zobowiązującej Burmistrza gminy Lądek Zdrój do podjęcia (w terminie 30 dni 

od daty podjęcia niniejszej uchwały) działań związanych z wyjaśnieniem pytań i wątpliwości 

mieszkańców gminy Lądek-Zdrój podniesionych w trakcie trwania konsultacji społecznych 

Programu redukcji ryzyka powodziowego.    

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 11 

głosów „za”, 2 głosy „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”. Porządek obrad został zmieniony. 

 

Ostatni wniosek o zmianę porządku obrad dotyczył dodanie w cz. II (jako punktu 3.) 

Rozpatrzenie i podjęcie rezolucji w sprawie powołania Zespołu ds. Odbudowy Gminy Lądek-

Zdrój po powodzi we wrześniu 2024 r.    

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 15 

głosów „za” - jednogłośnie. Porządek obrad został zmieniony. 

Głos w sprawie projektu rezolucji zabrał Radca Prawny Pan Marek Ociepa i zaproponował 

wprowadzenie poprawki poprzez użycie sformułowania „zaleca się” Burmistrzowi Lądka-

Zdroju zamiast „zobowiązuje się”. 

 

Poddano pod głosowanie protokół nr XVII/2025 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 

27 marca 2025 r. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych; radni przyjęli protokół - 15 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju zaproponował, aby po sprawach 

proceduralnych i pytaniach do Kierowników oddać głos mieszkańcom. Radni nie wyrazili 

sprzeciwu. 

 

Część II. 

 

1. Pytania do Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Lądek-Zdrój. 

Na sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju obecni byli Kierownicy jednostek organizacyjnych 

Gminy Lądek-Zdrój: Prezes Lądeckich Usług Komunalnych Sp. z o.o. Pan Krzysztof 

Krawczyk, Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Lądku-Zdroju Pani Małgorzata Pajor 

oraz Dyrektor Centrum Kultury i Rekreacji w Lądku-Zdroju Pani Karolina Sierakowska. 



Radni mieli możliwość zadawania pytań Kierownikom poszczególnych jednostek.  

Pytanie dotyczące zestawienia kosztów akcji zimowej zawartego w Informacji o zimowym 

utrzymaniu dróg zadał Radny Krystian Takuridis.  

Głos zabrał Pan Prezes LUK Sp. z o.o. i poinformował, że nie jest autorem przedmiotowego 

dokumentu i nie jest w stanie na tą chwilę odpowiedzieć na to pytanie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej oddał głos mieszkańcom. Obecni na sali mieszkańcy mogli 

się wypowiedzieć i zadawać pytania. Głos zabrało czworo mieszkańców. Wyjaśnień  

i odpowiedzi na pytania udzielał Burmistrz Lądka-Zdroju Tomasz Nowicki. 

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

2. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał: 

 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2025 r. 

Głos zabrał Skarbnik Gminy Pan Artur Michałuszek, który omówił zmiany w planie 

wydatków oraz dochodów.  

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju Tomasz Nowicki i wymienił zmiany w budżecie, które 

nie zostały zaakceptowane przez radnych na posiedzeniu Komisji ds. Gospodarczych. Pan 

Burmistrz wyjaśnił, że zaplanowane inwestycje i wydatki są reakcją na potrzeby mieszkańców.  

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  

Głos w dyskusji nad zasadnością zaplanowanych wydatków zabrali: Radny Krystian Takuridis, 

Radny Przemysław Marciniak, Zastępca Burmistrza Lądka-Zdroju Kazimierz Szkudlarek, 

Radna Daria Skrobotun-Strączyńska, Przewodniczący Rady Miejskiej Sebastian Łukasiewicz, 

mieszkańcy, Radna Dorota Urbańczyk.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 15 minut przerwy w obradach.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady i poprosił o opinie w sprawie projektu 

uchwały.  

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Przemysław Marciniak poinformował, że 

Komisja ds. Gospodarczych negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Klubu Radnych Pan Grzegorz Weber poinformował, że Klub negatywnie 

zaopiniował projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 5 głosów 

„za”, 10 głosów „przeciw”.   

Rada Miejska Lądka-Zdroju nie podjęła uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-

Zdrój na 2025 r. Głos zabrał Przewodniczący Rady i poinformował, że radni oczekują spotkania 

z Panem Burmistrzem w celu opracowania nowego projektu uchwały.  

 

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lądek-Zdrój  



Głos zabrał Skarbnik Gminy Pan Artur Michałuszek, który zwrócił uwagę na fakt, że 

wieloletnia prognoza finansowa jest ściśle powiązana z uchwałą budżetową i w sytuacji, gdy 

budżet nie został zmieniony, nie ma potrzeby zmieniać wieloletniej prognozy finansowej.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 5 głosów 

„za”, 10 głosów „przeciw”.   

Rada Miejska Lądka-Zdroju nie podjęła uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Lądek-Zdrój. 

 

c) o zmianie uchwały nr XVII/83/2025 Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 27.03.2025 r. 

w sprawie zmiany uchwały nr XLI/273/2021 z dnia 28.10.2021 r. w sprawie opłaty 

targowej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o opinie w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Przemysław Marciniak poinformował, że 

Komisja ds. Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 15 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XVIII/90/2025, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

d) w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi za rok od domku letniskowego lub od innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o opinie w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Przemysław Marciniak poinformował, że 

Komisja ds. Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Klubu Radnych Pan Grzegorz Weber poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały.   

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 15 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XVIII/91/2025, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

e) o zmianie uchwały w sprawie gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi 

własność Gminy Lądek-Zdrój 

 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Przemysław Marciniak poinformował, że 

Komisja ds. Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Klubu Radnych Pan Grzegorz Weber poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały.   

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 15 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XVIII/92/2025, która stanowi załącznik do 



protokołu z sesji. 

 

f) o zmianie uchwały w sprawie wprowadzenia programu Mieszkanie za remont 

 

Głos zabrał Zastępca Burmistrza Kazimierz Szkudlarek i przedstawił treść poprawki do 

projektu uchwały. Zmianie uległyby zapisy w § 2 ust. 12 dotyczące ilości metrów powierzchni 

użytkowej mieszkania przypadających na osobę w rodzinie.  

Przystąpiono do głosowania nad poprawką do projektu uchwały, w głosowaniu imiennym 

wzięło udział 15 radnych; 15 głosów „za” - jednogłośnie. Poprawka została wprowadzona do 

projektu uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 15 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XVIII/93/2025, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

g) w sprawie wniesienia wkładu finansowego do Lądeckich Usług Komunalnych Sp. z o.o. 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 14 głosów 

„za”, 1 głos „przeciw”.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XVIII/94/2025, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

h) w sprawie zmiany uchwały nr XVII/89/2025 Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 27 

marca 2025 roku w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w mieszkaniach wspomaganych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o opinie w sprawie projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Pani Daria Skrobotun-Strączyńska poinformowała, 

że Komisja ds. Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Klubu Radnych Pan Grzegorz Weber poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały.   

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 15 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XVIII/95/2025, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

i) w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia 

 

Głos zabrała przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pani Barbara Szajnocha i 

przedstawiła uzasadnienie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 12 głosów 

„za”, 3 głosy „przeciw”.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XVIII/96/2025, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 



 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej i omówił panel trzech uchwał dotyczących 

stanowiska w sprawie ochrony przeciwpowodziowej w Gminie Lądek-Zdrój. Przewodniczący 

w swojej wypowiedzi zaznaczył, że Rada powinna poprzeć tylko jeden z trzech projektów.  

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję na temat projektów uchwał dotyczących 

redukcji ryzyka powodziowego na terenie Gminy Lądek-Zdrój.  

W dyskusji głos zabrali mieszkańcy, Burmistrz Lądka-Zdroju, Przewodniczący Rady Sebastian 

Łukasiewicz. 

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

Głos zabrał Radny Krystian Takuridis i przypomniał o zgłoszonej przez mieszkankę potrzebie 

wprowadzenia poprawki do projektu radnych w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego 

budowy kompleksowego systemu ochrony przeciwpowodziowej, która polega na objęciu 

zapisami uchwały nie tylko mieszkańców, ale również przedsiębiorców.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał treść poprawki. Wnioskodawcy projektu uchwały 

wyrazili zgodę na wprowadzenie zmian w formie autopoprawki.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o opinie w sprawie kolejnych trzech projektów 

uchwał. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Przemysław Marciniak poinformował, że 

Komisja ds. Gospodarczych negatywnie zaopiniowała projekt uchwały Pana Burmistrza  

w sprawie zajęcia stanowiska w zakresie opracowanego przez Państwowe Gospodarstwo Wody 

Polskie „Programu redukcji ryzyka powodziowego w zlewni Nysy Kłodzkiej”- podpunkt j);  

a pozostałych dwóch projektów - podpunkty k), l) – Komisja nie opiniowała.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Pan Grzegorz Weber poinformował, że Klub negatywnie 

zaopiniował projekt uchwały Pana Burmistrza w sprawie zajęcia stanowiska w zakresie 

opracowanego przez Państwowe Gospodarstwo Wody Polskie „Programu redukcji ryzyka 

powodziowego w zlewni Nysy Kłodzkiej”- podpunkt j); natomiast pozytywnie zaopiniował 

projekt uchwały grupy radnych  w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego budowy 

kompleksowego systemu ochrony przeciwpowodziowej – podpunkt k).  

 

j) w sprawie zajęcia stanowiska w zakresie opracowanego przez Państwowe 

Gospodarstwo Wody Polskie „Programu redukcji ryzyka powodziowego w zlewni Nysy 

Kłodzkiej” 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 3 głosy 

„za”, 12 „przeciw”.   

Rada Miejska Lądka-Zdroju nie podjęła uchwały w sprawie zajęcia stanowiska w zakresie 

opracowanego przez Państwowe Gospodarstwo Wody Polskie „Programu redukcji ryzyka 

powodziowego w zlewni Nysy Kłodzkiej. 

 



k) w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego budowy kompleksowego systemu ochrony 

przeciwpowodziowej 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 15 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XVIII/97/2025, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

l) w przedmiocie przyjęcia przez Radę Miejską Lądka-Zdroju rezolucji zobowiązującej 

Burmistrza gminy Lądek Zdrój do podjęcia (w terminie 30 dni od daty podjęcia niniejszej 

uchwały) działań związanych z wyjaśnieniem pytań i wątpliwości mieszkańców gminy 

Lądek-Zdrój podniesionych w trakcie trwania konsultacji społecznych Programu 

redukcji ryzyka powodziowego 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 6 głosów 

„za”, 5 głosów „przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące się”.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XVIII/98/2025, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

3. Rozpatrzenie projektu i podjęcie rezolucji w sprawie powołania Zespołu ds. Odbudowy 

Gminy Lądek-Zdrój po powodzi we wrześniu 2024 r.    

 

Przystąpiono do głosowania nad przedstawioną wcześniej przez Radcę Prawnego poprawką do 

projektu rezolucji, w głosowaniu imiennym wzięło udział 15 radnych; 15 głosów „za” - 

jednogłośnie. Poprawka została wprowadzona do projektu rezolucji. 

Przystąpiono do głosowania nad rezolucją, w głosowaniu wzięło udział 15 radnych; 13 głosów 

„za”, 2 głosy „wstrzymujące się”.   

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła Rezolucję nr XVIII/3/2025 w sprawie powołania Zespołu 

ds. Odbudowy Gminy Lądek-Zdrój po powodzi we wrześniu 2024 r., która stanowi załącznik 

do protokołu z sesji. 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

 

Burmistrz Lądka-Zdroju Tomasz Nowicki przedstawił radnym bieżące informacje dotyczące 

funkcjonowania Gminy Lądek-Zdrój oraz trwających i planowanych inwestycji. W swojej 

wypowiedzi poruszył m.in. następujące kwestie: odbudowa barierek wzdłuż koryta Białej 

Lądeckiej; kolejny etap remontu Szkoły Podstawowej w Lądku-Zdroju; spotkanie  

z przedstawicielami Politechniki Wrocławskiej.  

 

Radni mogli zadawać pytania do Sprawozdania z działalności Burmistrza Lądka-Zdroju. 

Pytania dotyczące inwestycji zadawali: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Weber, 

Przewodniczący Rady Sebastian Łukasiewicz, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz 

Mróz, Radny Krystian Takuridis, Radna Daria Skrobotun-Strączyńska.  

 



Na pytania radnych odpowiedzi udzielali Burmistrz Lądka-Zdroju Tomasz Nowicki oraz 

Zastępca Burmistrza Kazimierz Szkudlarek. 

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

5. Informacja o zimowym utrzymaniu dróg i plan na okres letni.  

 

Radni zapoznali się z Informacją o zimowym utrzymaniu dróg i plan na okres letni. Radni nie 

mieli uwag. 

 

6. Sprawozdanie ze współpracy Gminy Lądek-Zdrój z organizacjami pozarządowymi.  

 

Radni zapoznali się ze Sprawozdaniem ze współpracy Gminy Lądek-Zdrój z organizacjami 

pozarządowymi.  

 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Pani Daria Skrobotun-Strączyńska i 

poinformowała, że sprawozdanie było rozpatrywane na ostatnim posiedzeniu Komisji. Pani 

Przewodnicząca przekazała również, że chciałaby zaprosić na następne posiedzenie Komisji 

Panią Prezes Fundacji prowadzącej Dzienny Dom Senior+ w Lądku-Zdroju. 

 

7. Przygotowanie Gminy Lądek-Zdrój do letniego sezonu turystycznego. 

 

Radni zapoznali się z informacją nt. Przygotowania Gminy Lądek-Zdrój do letniego sezonu 

turystycznego. Radni nie mieli uwag. 

 

8. Oświadczenia, wnioski radnych.  

 

Głos zabrał Radny Adrian Skibicki i zadał pytania dotyczące terminu rozbudowy żłobka oraz 

zasad działania oświetlenia, które jest uruchamiane na czas.   

 

Głos zabrał Radny Przemysław Marciniak, który przedstawił sprawę Wspólnoty 

Mieszkaniowej Pl. Mariański 12 i zwrócił się z prośbą, aby rozpatrzyć prośbę mieszkańców.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu.  

 

9. Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Sebastian 

Łukasiewicz zakończył obrady sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

 

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.        

 



 

Protokołowała: 

Emilia Pilarska 

         (-)  

 

 

 

 

 

 

 

Dodatkowe załączniki do protokołu: 

 

1. Ogłoszenie o zwołaniu sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju (porządek obrad). 

2. Lista obecności na sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 24-04-2025 r. 

3. Lista imienna głosowań podczas sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 

    24 kwietnia 2025 r. 

 


